
Woensdag 31 augustus waren wij
als toehoorders aanwezig op de
door de gemeente georganiseer-
de informatiebijeenkomst in 't
Stroatje. Met ons waren onge-
veer 150 belangstellenden, voor-
namelijk uit Rimburg, geïnteres-
seerd in de invulling van het
\[ormdal-gebied en de politieke
afwegingen hieraan verbonden.
\[ij constateren dat de afvaardi-
ging van het college in de per-
soon van wethouder Ruyters in
staat bleek de vergadering te
openen. Hieruit concluderen wij
dat Ruyters de voorzitter van de
avond zou zljn. Helaas verdween
hij na een openingswoord van
enkele luttele minuten definitief
van het toneel. Ondanks een
groot aantal vragen, direct aan
hem gesteld, deed hij niet de ge-
ringste moeite om daarop te rea-
geren. Vervolgens nam een
ambtenaar noodgedwongen de
positie van voorzitter over.
Op beleidsinhoudelijke vragen
gaf de ambtenaar op een correc-
te manier antwoord, maar op
politieke vragen kan en mag de-
ze niet antwoorden. Hierdoor
werd het ongenoegen bij de aan-
wezigen alleen maar verstrekt.
Het ongenoegen werd onder
meer ten onrechte geuit naar on-
ze hoog gekwalificeerde Duitse
gasten, omdat de gemeente niet
in staat bleek om de technische
achtergrond van de plannen op
een begrijpelijke manier aan de
aanwezigen te verduidelij ken.
De gemeente laat niet alleen bij
de burgers een negatieve indruk
achter, maar ook bij haar gasten.
\Methouder Ruyters nam zelfs
niet eens de moeite de bijeen-
komst te sluiten en de burgers
en sprekers te bedanken. Deze
hele gang van zaken is geen visi-
tekaartje voor Landgraaf.
Landgraaf
J. Horbach, namens D66-fractie.
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